

Infotext Band

Echoes & Dust Bunnies

Genre: Progressive Space Blues

Echoes und Dust Bunnies wurde im November 2013 gegründet. Die Leipziger Indie Formation vereint progressive Sounds mit klassischen Blueselementen und kreiert hypnotische Traumlandschaften aus schweren Riffs, trippigen Beats und futuristischen Klangfetzen. Live verbinden sich lyrische und visuelle Fragmente zu einem dunklen und psychedelischen Trip.

2015 erschien das Debütalbum **Darkroom** auf BrokenSilence. Im Mittelpunkt des Konzeptalbums steht die Collage lyrischer Fragmente von Allen Ginsbergs „*Howl and other Poems*“. Musik und Poesie verdichten sich an einem weit entfernten Punkt, in einer nebulösen, psychedelischen Klangwelt.

Bandinfo

Echoes & Dust Bunnies

Genre: Progressive Space Blues

Echoes and dust bunnies was founded in November 2013. The Indie formation from Leipzig combines progressive sounds with classical Blues elements and creates hypnotic dreamscapes with heavy riffs, trippy beats and futuristic sound scraps. Live they connect lyrical and visual fragments into a dark and psychedelic trip.

2015 their debut album **Darkroom** was released on BrokenSilence. The heart of the concept album is the collage of lyrical fragments of Allen Ginsbergs *Howl and other poems*. Music and poetry condense at a faraway point in a nebulous, psychedelic sound world.